
Vragen VVD bosaanplant 

 

1. Ten tijde van de eerste bosaanplant heeft de raad een motie aangenomen m.b.t. het beheer. 
Kan de wethouder aangeven in hoeverre de motie is uitgevoerd ? 

2. In een overleg met belanghebbenden heeft de wethouder aangegeven dat hij een motie naast 
zich neer zou kunnen leggen omdat het geen amendement is.  
Dit is zelfs opgenomen in een verslag van PIO, november 2021 (bijlage) 
De motie is nota bene (mede) door hemzelf ingediend. 
Begrijpt de wethouder de politieke consequenties wanneer hij openlijk moties van de raad naast zich 
neerlegt ? 

3. De wethouder zei in november ’21 dat hij op korte termijn een symposium zou organiseren en gaf 
daarbij de indruk dat het symposium vóór de behandeling van het raadsvoorstel plaats zou gaan 
vinden. Wat is korte termijn en wanneer zal dat symposium plaatsvinden ? 

4. Kan de wethouder uitleggen waarom enkele direct aangrenzende ondernemers/inwoners niet zijn 
uitgenodigd voor een overleg m.b.t. het beheersplan ? 

5. Wanneer het beheersplan akkoord is voor een meerderheid van omwonenden/ 
belanghebbenden, pas dan zal begonnen worden met de bosaanplant. Klopt dit of krijgt 
Natuurmonumenten carte blanche zodra het geld beschikbaar is gesteld ? 

6. Van de eerste ca. 10 Ha aanplant is veel aanplant nu al kapot gegaan. 
Het zou om honderden boompjes gaan die het niet gered hebben. 
Heeft dit financiële consequenties voor de gemeente en hoe kunnen wij ervoor zorgen dat 
gemeenschapsgeld effectiever besteed gaat worden ? 
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